
 

Midtre Gauldal kommune Møteprotokoll 

 

Utvalg: Utvalg for helse oppvekst og kultur 

Møtested: Midtre Gauldal rådhus - Formannskapsalen 

Dato: 23.03.2023 

Tidspunkt: 09:00 

 

 

Til stede:    
Navn Funksjon Medl. Varamedlem for 
Nina Bratt Staverløkk nestleder H  
Per Ingar Almås medlem BL  
Gunn Randi Enodd medlem AP  

 

Følgende fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Heidi Bakken  
Solveig Cruikshank Tofte  

 

Merknad i møte: 
Orientering 
Espen Moe orienterte om status i innføring av Helseplattformen. 
  
Eventuelt 
Gunn Randi Enodd stilte følgende spørsmål til administrasjonen i forkant av møtet: 

1. Fordeling av timer SFO. 
2. Manglende vannprøvetaking, bassenget ved Singsås skole. 
3. Utfordringer for våre brukere i hjemmebasert omsorg ang. levering av søppel – endret til 

spørsmål om forsøpling rundt samledunker for avfall i kommunen. 
Svar fra administrasjonen: 

1. Heidi Bakken orienterte om fordeling av gratis timer i SFO, praksis for tildeling og andre 
forhold knyttet til fordeling av timer. 

2. Heidi Bakken orienterte om praksis for vannprøvetaking, og nye rutiner som skal på plass 
fra høsten. Et samlet utvalg ønsker en politisk sak om rutiner for vannprøvetaking i 
bassengene i kommunen, som sikrer at bassenget kan brukes av ulike aktører også på 
kveldstid. 

3. Enodd trakk første del av spørsmålet da det var av personlig karakter. Et samlet utvalg 
oppfordrer utvalg for næring, plan og miljø til å se på utfordringer knyttet til oppsamling av 
avfall, fritidsrenovasjon, forsøpling etc. 

  



Per Ingar Almås la frem en rekke spørsmål til utvalget i forkant av møtet, som blant annet 
omhandlet oppfølging av Strategi for helse- og omsorgstjenester i Midtre Gauldal frem mot 2030, 
og om prosjektet Sammen om framtidens helse og omsorgstjenester. 
Et samlet utvalg ønsker en gjennomgang av denne i løpet av våren. 
Et samlet utvalg ønsker en orientering om prosjektet Sammen om fremtidens helsetjenester 
v/Anne Grethe Rognes i mai 
Almås’ ytterligere spørsmål legges til orienteringen i senere utvalgsmøter. 
  
Nina Bratt Staverløkk fremmet forslag om et ekstraordinært utvalgsmøte i april, for å behandle 
saken om tilskudd, samt for å ta igjen orienteringene som skulle vært gitt i dags møte. 
Et samlet utvalg avgjorde å sette opp et ekstra møte 19. april 09.00-15.00. 
 

 



Saksliste 
 

Utvalgs-
saksnr. 

 
Tittel 

UOFF 
(Lukket) 

PS 7/23 Forslag til retningslinjer for tilskudd til aktiviteter og møteplasser for 
inkludering av barn og unge 

 

PS 8/23 Søknad om skyss - farlig skolevei - ***** ***** Offl. § 
13, jf. 

Fvl. § 13 
1. ledd 

PS 7/23 Forslag til retningslinjer for tilskudd til aktiviteter og møteplasser for inkludering av 
barn og unge 
Utvalg for helse oppvekst og kulturs behandling av sak 7/2023 i møte den 23.03.2023: 

Behandling  

 
Nina Bratt 
Staverløkk 

Utvalget utsetter saken og sender saken til ungdomsrådet og råd 
for funksjonshemmede for behandling først. 

Det alternative forslaget til vedtak ble vedtatt enstemmig. 
 

Vedtak 

Utvalget utsetter saken og sender saken til ungdomsrådet og råd for funksjonshemmede for behandling 
først. 

PS 8/23 Søknad om skyss - farlig skolevei - ***** ***** 

 


